
Dagsorden til skolebestyrelses møde        

                                                                                

    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 03.03.22 KL 17.30-19-30 

Mødested:  Personalerum på GLH.  

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, 
Kim Kjellberg, Karina Kreipke, Simone Henriksen, Rene Brohammer , Kenneth 
Winther 

Indbudt elever: Grundet sygdom har der ikke været elevrådsmøde 

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud Helle, Rene 

Mødeleder Michael og Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden - Godkendt 
 

5 minutter  

2.  Elevrådet 
Der har været sygdom, så derfor er elevrådet ikke med. 

10 minutter 

3. Meddelelser: 
Formand:   
Toke stopper. Han har valgt at trække sig, da der ikke er 
tiden til det. Vi fortsætter som vi er nu indtil der er valg. 
 
 
Skoleledelse:  
Info om arbejdet med kostpolitik - Det har været ude hos 
medarbejderne og skal I morgen i vores PU.  
Økonomi fra medarbejderne – Medarbejderne skal 
inddrages i noget af økonomien. Der er kommet forskellige 
forslag ind. Det er samlet forslag sammen, som er inddelt i 
indskolingen, mellemtrin og udskolingen og skal med i 
MED. 
Info om hjemmeside – Der er lavet nye beskrivelser af 
skolen og afdelingerne, som vores PU har lavet. Det 
kommer på hjemmesiden snarest muligt.  
Kunne der laves små videoer, som fortæller som skolen – 
både med elever og medarbejdere/ledelsen. 
 
Merforbrug 2021 og cloudløsnings pris – Vi har brugt for 
mange penge i 2021. Det skyldes bl.a. flere vikarer og 
støtter. Dette gør at vi har dette underskud minder i 2022. 
Ledere og kontorpersonale er kommet på en cloudløsning 
sammen med resten af kommunen. Lærere og pædagoger 
er ikke på denne læsning, men på office 365. På sigt skal 
alle lærere og pædagoger med på den samme 

30 minutter 



cloudlæsning. Dette skal skolerne selv betale for, hvilket vil 
blive betalt over nogle år. Alle medarbejdere skal over på 
en leasingaftale med computere som en del af 
cloudlæsningen. 
Orientering om status på økonomi. Det samlet forbrug i 
feb: der er ca. 40.000 kr i overskud 
Der var ishockeykamp i torsdags Herlev mod Gl. 
Hjortespringskole – det blev 8-8.  
Vores hospitalsprojekt starter op igen fra uge 13-19. Det er 
8.-9.A, der deltager.  
Praktikforløb – kunne der laves et forældre-kartotek, hvis 
forældrene har mulighed for at have praktikanter? 
Martin har været konst. Faglig leder i Villa. Dette har han 
gjort rigtig godt. Martin vil blive forfremmet som faglig 
leder fra 1. april. 
Fagfordelingen er ved at være i gang stille og roligt.  
Vi har to elever på skolen i år, hvis funktionsniveau er 
under, de elever vi normalt har. Disse elever har fuldtid 
støtte. Til næste skoleår kommer der to elever mere, så der 
bliver dannet en A+ klasse. Klassen skal fysisk ligge væk fra 
skolen, men have tilknytning til Gl. Hjortespring. 
 
Arbejdsgrupper: 
 
Personale: 
Fastelavn. Det var en god dag. 
Matematikkens dag. Vi laver skolen om til casino Hjorten 
fredag den 11/3. 
 
Skolerådet:  
Michael sidder i skolerådet alene nu. Kim er også i 
skolerådet for en anden skole, så hvis Michael ikke kan, 
tager Kim info med tilbage. 
Michael skriver ud hvis han er forhindret, og så kan det 
være, at der kommer en rep. mere. 
 
Kommunalbestyrelsen: 
Rene deltog ikke i mødet 

4. Punkter på dagsorden: 
 

• Hvordan får vi aktiveret forældrene omkring 
udviklingsplanen. 

Se bilag. 
Vi skal inddrage forældrene i arbejdet med 
udviklingsplanen. Forældrene skal inviteres til et møde, 
hvor de skal se en film og der fortælles lidt om arbejdet 
med udviklingsplanen.  
Inden 14. marts får vi filmen og dokumenter, som der skal 
arbejdes med. 

60 minutter  



Kenneth sørger for at forældrene bliver indbudt og at der 
er pasning af børn, hvis det er nødvendigt.  
 
Kan det laves afdelingsvis og at der så også er 
fællesspisning? 
 
Kim og Michael lavet et oplæg til invitation og sender det til 
os andre og vi kommenterer. 
 
 
 

• Afholdelse af skolebestyrelsesvalg 2022 
Se bilag 
Vi skal egentligt holde valg den 5. maj, men spørger om vi 
må holde det den 11/5, hvor vi har udviklingsplanmøde. 
 

 
5. Evt.  

Kim: Den kommunale repræsentant på Byskolen har en stor 
viden indenfor handicapområdet – Hvordan bliver 
repræsentanterne fordelt på skolerne? 
 
 

10 min 

 


